
KS Stara Ljubljana
Štab CZ je aktiven - V naslednjih tednih bodo člani

izdelali požarno-varnosthi načrt KS Stara Ljubljana, pripad-
niki enot CZ pa se skrbno pripravljajo na vajo NNNP »Zaš-
čita 85« (PMP, GTE). Opravili so pregled kadrovske popol-
njenosti enot in štaba CZ ter določili ekipo PMP za sodelo-
vanje pa občinskem tekmovanju, kjer preverjajo usposob-
ijenost enot. V oktorbu se bodo skupaj s KS Trg osvobodi-
tve udeležili vaje »Zaščita 85«. Ob prazniku CZ bodo priza-
devnim članom podeljeoa priznanja in značke CZ. Zanje so
predlagali Franca Mažgona, Renato Geršak, Aleksandra
Zorca m Ivana Turka.

• * •

O delu sveta KS - Delegati so na seji dne 12. septembra
ponovno kritično obravnavali problem prometnega režima v
svoji KS in sprejeli sklep, da je treba kontrolo nad urejanjem
prometa na tem območju Ljubljane še poostriti.

Obravnavali so tudi »Projekt odjemnih mest odpadnih
snovi v KS Stara Ljubljana«. Nanj so podali utemeljerie
pripombe in ga posredovali v javno obravnavo, katere so se
krajani udeležili v velikem številu. Odjem in odvoz odpadnih
snovi je namreč za krajane v KS Stara Ljubljana izredno
pereč problem, o katerem bodo pripravili podrobnejšo in-
formacijo.

Svet KS je orgariiziral informativni dan, namenjen ogledu
razstave in strokovnega gradiva »Osnutek odloka o razgla-
sitvi srednjeveškega mestnega jedra in Grajskega griča za
kulturni in zgodovinski spomenik ter naravno znamenitost«.

• * •

Borci NOV so se sestali - Razpravljali so predvsem o
nalogah ZB NOV v pripravah na volitve v prihodnjem letu in
evidentiranju možnih kandidatov - članov ZB za delegate v
občinsko skupščino ZZB NOV, občinski odbor ZZB NOV,
odbor krajevnega združenja in krajevno samoupravo (SIS,
DPO). Svojo letno volilno skupščino bodo imeli v drugi
polovici decembra, ko bodo istočasno pripravili tudi pro-
slavo v počastitev 22. decembra - dneva JLA.

V zvezi z razpisom 3. natečaja »Revolucija še traja, kje je
moje in naše mesto« so podali pobudo, naj se v natečaj

vključijo tudi osnovne šole iz pobratenih KS Adlešiči in
Mlinše.

Pregledali so tudi program dela v šolskem letu 1985/86, ki
jim ga je posredoval Pionirski odred Jurišnega bataljona
XV. udarne divizije na OŠ Janeza Levca.

• • •

Kdaj bo urejen promet na Starem trgu - Prebivalci
Starega trga ne vedo, ali je Stari trg zaprt za promet ali ne.
Cvetlični lonec na začetku ulice s križiščem Pod Trančo je
namreč vselej odmaknjen že drugi dan, da lahko vozniki
motornih vozil (predvsem dostavnih) nemoteno vozijo po
ulici. Tudi prometnega znaka na stičišču Starega trga z
Levstikovim nihče ne spoštuje. Gre torej za problem vožnje
in parkiranje avtomobilov. Nekateri najemniki poslovnih
prostorov se sploh ne zmenijo za-zaprto ulico, da seveda ne
govorimo o obiskovalcih gostinskih lokalov! Najpogosteje
je ulica tako zaparkirana z avtomobili, da vozilo Komunal-
nega podjetja ne more normalno odvažati odpadnih snovi.
V tem se tudi kaže velika neurejenost Starega trga. Problem
predstavlja odiaganje smeti k dvema zabojnikoma (smetnja-
koma), ki ne zadostujeta niti za stanovalce, kaj šel6 za
najemnike poslovnih prostorov. Celo gostišča se ne zme-
nijo za to in ne nabavijo lastne smetnjake. Nekateri krajani
prinašajo na odjemna mesta kosovne odpadke (gradbeni
material) v vrečah in jim je prav malo mar javni odvoz. V
zadnjih mesecih to počenjajo zlasti nekateri stanovalci iz
Reber, Starega trga in Gallusovega nabrežja.

* • •

Zakaj so podrti drevesa na Zoisovi cesti - V avgustu je
minilo leto dni, odkar so delavci KPL - TOZD Rast (bilo je
na nedeljo žjutraj) na hitro posekali 6 velikih dreves pred
hišo na Zoisovi cesti št. 2. Razžagali so jih na zelo kratka
polena in z avtomobili odpeljali na nekatere naslove. Takrat
je delovodja mimoidočim zatrjeval, da so bila drevesa stara
in bolna, da pa bodo takoj posadili nova. No, leto je krepko
naokrog, novih dreves pa še vedno ni. Komu se je tako
mudilo s posekom dreves in kdo je tako nujno potreboval
drva za zimo? Stanovalci v hiši na Zoisovi cesti št. 2 pa so
enotnega mnenja: če bt v resnici šlo za starost in bolezen
dreves, potem bi gotovo morali posekati več kot polovico
drevjapoLjubl jani. Silva Šuc


